

UNITED

L A B O R A T O R I E S

- Lasts longer than conventional lubricants.
- Withstands severe temperatures.
- Works from -30°F to over +600°F.
- Prevents sticking and freezing of rubber to metal.
- Prevents rust and corrosion.
- Resists water washout.

FOR USE ON...

- Door Hinges • Open Gears
 - Wire Ropes • Cables
- Conveyors • Legs on Hoists
 - Chains and Sprockets

DIRECTIONS FOR USE:

Shake can very well before using. Saturate area to be lubricated. If necessary repeat application.

For food plant use: Not for use on food contact surfaces. Avoid food contamination during application and storage.

LAS DIRECCIONES PARA EL USO:

Sacude puede muy bien antes de usar. Sature área a sea lubricado. Si necesario repite la aplicación.

WARNING: This product contains chemicals known to the State of California to cause cancer and birth defects or other reproductive harm.

DANGER:

Contains Hexane (CAS# 110-54-3), Acetone (CAS# 67-64-1, Ethylene/Propylene Copolymer (CAS# Mixture), Isobutane (CAS# 75-28-5), Propane (CAS# 74-98-6) and Petrolatum (CAS# 8009-03-8).

Printed in U.S.A.

409

GOOBER LUBE

Clear Chain and Cable Lubricant

UNITED 120

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN.

DANGER

EXTREMELY FLAMMABLE.

VAPOR HARMFUL.

HARMFUL OR FATAL IF SWALLOWED.

EYE AND SKIN IRRITANT.

CONTENTS UNDER PRESSURE.

SEE SIDE PANEL FOR ADDITIONAL

PRECAUTIONARY STATEMENTS.

NET WT. 13 oz. (368 grams)

PRECAUCION AL USARIO: Si usted no puede leer Ingles, pregunte a alguien que le traduzca esta etiqueta para usted antes de uso.

UNITED LABORATORIES, INC.

320 37th Avenue • St. Charles, IL 60174

1-800-323-2594 • www.unitedlabsinc.com

UNITED 120 GOOBER LUBE

UNITED LABORATORIES OF CANADA, INC.
214 DOLOMITE DRIVE
DOWNSVIEW, ONTARIO M3J 2N2

An M.S.D.S. for this product has been provided. Please read it carefully and follow all instructions when using or handling this product.

Une fiche signalétique a été pourvue pour ce produit. Prière de la lire soigneusement et d'en suivre toutes les instructions pendant l'usage et la manipulation de ce produit.



This product is a flammable aerosol. It may explode if heated. Contents are under pressure. Contents may cause irritation to eyes and skin. Skin may be sensitized. Harmful if inhaled. Harmful if swallowed.

PRECAUTIONS: Avoid contact with eyes, skin and clothing. Wear safety glasses and gloves when handling or using this product. Wash thoroughly after handling. Do not ingest. Keep away from heat, open flames or other sources of ignition. Provide adequate ventilation. Do not puncture or incinerate this container, even when empty. Do not store at temperatures over 49°C (120°F).

FIRST AID MEASURES: EYES: Immediately flush with plenty of water for at least 15 minutes. Seek medical attention. **SKIN:** Wash with soap and plenty of water. If symptoms develop, seek medical attention. **INHALATION:** Remove to fresh air. If symptoms develop, seek medical attention. If not breathing, give artificial respiration. **INGESTION:** DO NOT induce vomiting. Get medical attention immediately. If vomiting occurs, have victim lean forward to reduce risk of aspiration. Never give anything by mouth to an unconscious or convulsing victim. Keep person warm and quiet.

Ce produit est un aérosol inflammable. Il peut exploser s'il est chauffé. Le contenu est sous pression. Le contenu peut causer de l'irritation pour les yeux et la peau. La peau sera sensibilisée. Nocif s'il est inhalé. Nocif en cas d'ingestion.

PRÉCAUTIONS: Éviter tout contact avec les yeux, la peau et les vêtements. Utiliser des gants, et des lunettes protectrices pendant l'usage ou la manipulation. Laver après la manipulation. N'ingérer pas. Conserver à l'abri de la chaleur, des flammes nues ou autres sources d'inflammation. Pourvoir une ventilation adéquate. Ne perforez et n'incinerez pas ce contenant, même lorsqu'il est vide. Ne garder pas à des températures excédant 49°C (120°F).

PROCÉDÉS DE PREMIERS SOINS: POUR LES YEUX: Immédiatement encastrer au bas mot pendant 15 minutes avec une eau beaucoup de. Chercher attention médicale. **PEAU:** Débarbouiller avec du savon et l'eau beaucoup de. Si des symptômes se développent chercher attention médicale. **L'INHALATION:** Enlève à un air fraîche. Si des symptômes se développent chercher attention médicale. Si pas respirer donne respiration artificielle. **L'INGESTION:** Ne provoque pas vomir. Obtiens immédiatement attention médicale. Vomir arrive ont l'accidenté avancé de de l'aspiration risque pour réduire. Jamais donne oralement rien à un inconscient ou l'accidenté convulsant. Garde la personne chaud et calme.